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Abstract (en)
A gas burner for heating installations, furnaces, gas lances or the like is proposed, in which an airgas mixture can be fed to a flame-holding
layer (16) which is provided with a multiplicity of small passages, prevents flashback and on the side of which opposite to the mixture feed side
combustion flames form after ignition of the mixture. On the flame side next to the flame-holding layer (16), a postcombustion layer (17) is provided
which can be heated by the combustion flames and has a multiplicity of small passages. In the heated postcombustion layer (17), CO fractions
formed are oxidised to CO2, while the NOx constituents, which are anyway low, remain unchanged. As a result, the pollutant contents can be
effectively reduced, with optimum efficiency.

Abstract (de)
Es wird ein Gasbrenner für Heizanlagen, Feuerungen, Gaslanzen od.dgl. vorgeschlagen, bei dem ein Luft-/Gas-Gemisch einer mit einer Vielzahl
kleiner Durchgänge versehenen, einen Flammenrückschlag verhindernden Flammenhalteschicht (16) zuführbar ist, an deren der Gemisch-
Zuführungsseite gegenüberliegenden Seite sich nach Zündung des Gemisches Verbrennungsflammen ausbilden. Auf der Flammenseite
ist neben der Flammenhalteschicht (16) eine von den Verbrennungsflammen erhitzbare, eine Vielzahl kleiner Durchgänge aufweisende
Nachverbrennungsschicht (17) vorgesehen. In der erhitzten Nachverbrennungsschicht (17) werden gebildete CO-Anteile zu CO2 oxydiert, während
die ohnehin niedrigen NOx-Bestandteile unverändert bleiben. Hierdurch können bei optimalem Wirkungsgrad die Schadstoffanteile wirksam
reduziert werden.
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